
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 5/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 76/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) τροποποίησης προϋπολογισμού και ετησίου 
προγράμματος δράσης Δ.Βέροιας, έτους 2013, β) 
διαπίστωσης υπέρ της αναγκαιότητας πρόσληψης 
κτηνιάτρου, με σχέση εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου 
Χρόνου  για δύο μήνες, για την αντιμετώπιση πρόσκαιρων 
αναγκών έτους 2013 των δημοτικών υπηρεσιών. 

 
         Σήμερα 25 Φεβρουαρίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, 
Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 21-2-2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου 
που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους 
Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις 
του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 
μελών βρέθηκαν παρόντα  37 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                                      Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 
11)Θ.Αγγελίνας, 12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 15)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 
16)Χ.Γαϊτάνου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ.Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β.Παπαδόπουλος, 
22)Κ. Κουτσαντάς, 23)Α. Νεστορόπουλος, 24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. Βασιάδης, 
27)Β.Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 29)Ε. Γουναράς, 30)Γ.Σουμπέκας, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 
33)Α.Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ.Μελιόπουλος, 37)Ι.Αγγέλογλου. 

Κ.Συμεωνίδης, 
Χ.Κούτρας, 
Π.Τσαπαρόπουλος, 
Λ.Τσαβδαρίδης, 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Α. Βοργιαζίδου, Ι.Παπαδόπουλος, 
Ν.Αγγέλου. 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α.Κακαγιάννης, 
Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, 
Π.Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 76/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μωυσιάδης, Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο κ. 
Α.Βασιάδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 77/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μωυσιάδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Α.Γκαμπέσης και αποχώρησε ο κ. Θ.Αγγελίνας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σουμπέκας, Κ.Βοργιαζίδης, Α.Λαζαρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Βοργιαζίδης, Α.Λαζαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Ι.Σοφρόνωφ. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2012 απόφασης προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ και αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 87/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και αποχώρησε ο κ. Δ.Δάσκαλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 88/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης, Β.Γιαννουλάκης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 89/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Σ.Κουμτσίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Αγγέλογλου, Θ.Αγγελίνας, 
Θ.Θεοδωρίδης, Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 95/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Τσιούντας, Α.Παπαδόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 98/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ.Θεοδωρίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 99/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Mελιόπουλος, Κ.Κοστογλίδου. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 102/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 103/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 105/2012 απόφασης αποχώρησε η κ.Δ.Γκέκα. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 108/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Γιαννουλάκης, Ν.Τσιαμήτρος. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 109/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 110/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Μελιόπουλος. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 112/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον αντιδήμαρχο Θεόφιλο Κορωνά, ο 
οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Κορωνάς: Στις 15/2 δεχτήκαμε έλεγχο από τριμελές κλιμάκιο της Περιφέρειας 
Κεντρικής Μακεδονίας, όσον αφορά τη λειτουργία του πρώην χώρου του κυνοκομείου. 

Ο έλεγχος ήταν περισσότερο για το τι πρέπει να κάνουμε για την αντιλυσσική 
προστασία της Βέροιας και γενικότερα για το χώρο που περισυλλέγονται τα αδέσποτα 
σκυλιά.  

Στη συνέχεια, στις 21/2 είχαμε τηλεφωνική επικοινωνία με τον υπεύθυνο 
υπάλληλο της Περιφέρειας, που μας επέστησε την προσοχή για την άμεση πρόσληψη 
κτηνιάτρου, για να μη χαθεί πολύτιμος χρόνος. Αυτός είναι ο κύριος λόγος που 
κατατίθεται το θέμα ως έκτακτο σήμερα.   

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του αντιδημάρχου Θεόφιλου Κορωνά; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και 

αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το 
οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 21-2-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αντωνίου 
Καγκελίδη,  που έχει ως εξής: 
Σας γνωρίζουμε ότι, σύμφωνα  με το από 21/2/13 σημείωμα της Δ/νσης Τοπικής 
Οικονομικής Ανάπτυξης και ενόψει της έκτακτης κατάστασης που προέκυψε από την 
είσοδο της λύσσας στην χώρα μας,  είναι ανάγκη να προσληφθεί Κτηνίατρος       Επειδή 
στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους δεν προβλέφθηκε σχετική πίστωση, θα 
πρέπει να προβούμε στην αναμόρφωσή του με ενίσχυση των σχετικών πιστώσεων των 
αντίστοιχών Κ.Α.  
     Η πίστωση θα προέλθει από την μείωση των πιστώσεων του Κ.Α. 20/6693.002 
«Προμήθεια διατροφικής-θεραπευτικής τροφής» και θα καλυφθεί από ίδια έσοδα.   
    Ύστερα από τα παραπάνω  παρακαλείται το Δημοτικό συμβούλιο ν’ αποφασίσει 
για την τροποποίηση του προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης του Δήμου 
έτους 2013 ως εξής: 
       Α- Στο σκέλος των εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 9111 
ποσό 3.300,00€  από τον Κ.Α 20/6693.002 «Προμήθεια διατροφικής-θεραπευτικής 
τροφής» και ενισχύει τις  πιστώσεις   με  Κ.Α.1- 20/6041.001 «Τακτικές αποδοχες 
(περιλαμβάνονται βασικός μισθός,δώρα εορτών,γενικά και ειδικά τακτικά επιδόματα)» με 
πίστωση 2.500,00€ από ίδια έσοδα και 2- 20/6054 «Εργοδοτικές εισφορές εκτακτου 
προσωπικού» με πίστωση 800,00€ από ίδια έσοδα. 
      Β- Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης έτους 2013. 

Επίσης, ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και το από 21-2-2013 
εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως 
εξής: 

Με τις διατάξεις του αρθρ.206 του ν.3584/07 προβλέπεται η δυνατότητα 
πρόσληψης προσωπικού για την αντιμετώπιση κατεπειγουσών εποχικών ή πρόσκαιρων 
αναγκών με σχέση εργασίας ορισμένου χρόνου της οποίας η διάρκεια δεν υπερβαίνει τους 
δύο (2) μήνες μέσα  σε συνολικό διάστημα δώδεκα (12) μηνών. (Ο υπολογισμός του 
δωδεκαμήνου γίνεται με αφετηρία το τέλος της απασχόλησης για την οποία ο υποψήφιος 
πρόκειται να προσληφθεί και προς τα πίσω σύμφωνα με την παρ. 2 του αρθρ. 21 του ν. 
2190/94).Παράταση ή σύναψη νέας σύμβασης μέσα στο ανωτέρω δωδεκάμηνο διάστημα 
ή μετατροπή της σύμβασης  σε αορίστου χρόνου είναι αυτοδικαίως άκυρες. Ο φορέας 
που διενεργεί την πρόσληψη αποστέλλει τον πίνακα των προσληπτέων κάθε φορά στο 
ΑΣΕΠ, καθώς και όλους τους πίνακες προσληπτέων κάθε έτους, το αργότερο μέχρι την 
31η Ιανουαρίου του επόμενου έτους. Το ΑΣΕΠ διενεργεί έλεγχο για τη συνδρομή των 
όρων πρόσληψης της παρούσας περίπτωσης. Εάν κατά τον έλεγχο διαπιστωθεί ότι 
απασχολείται ή απασχολήθηκε προσωπικό κατά παράβαση των ανωτέρω διατάξεων, 
εφαρμόζεται η παρ. 15 του αρθρ. 21 του ν. 2190/94, όπως συμπληρώθηκε και ισχύει με 



την παρ. 7 του αρθρ. 5 του ν. 2527/97 (παύση του παρανόμως απασχοληθέντος 
προσωπικού και καταλογισμός των αποδοχών του σε βάρος των διενεργούντων την 
πρόσληψή του). 

 Με την αρ. 31575/13-9-99  εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α.,  προβλέπεται ότι 
για την πρόσληψη του πιο πάνω προσωπικού για 2 μήνες η ακολουθούμενη διαδικασία 
είναι : 

 Απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με την οποία θα διαπιστώνεται η 
αναγκαιότητα της πρόσληψης και η αιτιολόγηση αυτής, οι απαιτούμενοι κλάδοι και 
οι ειδικότητες του προσωπικού που πρόκειται να προσληφθεί και η διάρκεια της 
σύμβασης (μέχρι δύο μήνες). 

 Απόφαση του αρμόδιου προς διορισμό οργάνου με την οποία 
προσλαμβάνεται το αναγκαίο προσωπικό σύμφωνα με την πιο πάνω απόφαση του 
Δ.Σ. λαμβανομένων υπόψη και των ειδικών τυπικών προσόντων που προβλέπονται 
από τις ειδικές διατάξεις για το σκοπό αυτό. 

Εξάλλου, με τις διατάξεις της παρ. 22 του άρ. 12 του Ν. 4071/2012, οι 
συγκεκριμένες προσλήψεις εξαιρέθηκαν εκ νέου από την υποχρέωση έγκρισης της ΠΥΣ 
33/2006 όπως ισχύει. 

Στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου Βέροιας προβλέπονται συνολικά τριακόσιες είκοσι (320) 
θέσεις προσωπικού με σχέση εργασίας Ι.Δ.Ο.Χ. διαφόρων ειδικοτήτων (Για το 2013, ο 
Δήμος Βέροιας δεν πραγματοποίησε άλλες προσλήψεις εποχιακού προσωπικού). 

Το Τμήμα Αγροτικής Παραγωγής, με το από 21-2-2013 υπηρεσιακό του 
σημείωμα αιτείται την πρόσληψη ενός (1) Κτηνιάτρου. Συγκεκριμένα το υπηρεσιακό 
σημείωμα έχει ως εξής:   

“Έχοντας υπόψη το (1) σχετικό με θέμα ‘εμβολιασμοί αδέσποτων σκύλων και 
γάτων κατά της λύσσας’ όπου μεταξύ άλλων αναφέρει ότι ‘οι δήμοι ενόψει της έκτατης 
κατάστασης που έχει προκύψει με την είσοδο της λύσσας στην χώρα μας, πρέπει να 
προβούν άμεσα και κατά προτεραιότητα στην διενέργεια του αντιλυσσικού εμβολιασμού 
όλων των αδέσποτων σκύλων και γάτων’ και το (2) σχετικό με θέμα ‘οδηγίες σχετικά με 
την πρόληψη της λύσσας’ όπου μεταξύ των άλλων αναφέρει ότι ‘η λύσσα πλέον αποτελεί 
μεγάλο κίνδυνο για την δημόσια υγεία, για το λόγο αυτό, αποτελεί επιτακτική ανάγκη, για 
λόγους προστασίας της δημόσιας υγείας, η περισυλλογή και η συνολική διαχείριση 
(κυρίως εμβολιασμός) του αυξημένου στη χώρα μας αριθμού αδέσποτων ζώων’  
προκύπτει η άμεση και επείγουσα ανάγκη, για την συνολική διαχείριση και κυρίως τον 
εμβολιασμό κατά της λύσσας των αδέσποτων σκυλιών και γατιών του Δήμου Βέροιας. 

Σύμφωνα με το άρθρο 5 παρ.2 της Απόφασης Αριθμ.331/10301 με θέμα 
πρόγραμμα Επιτήρησης και Καταπολέμησης της Λύσσας στην Ελλάδα’ που αναφέρει ότι 
‘ Ο αντιλυσσικός εμβολιασμός καταγράφεται στο βιβλιάριο εμβολιασμών ή και στο 
διαβατήριο των ζώων και πραγματοποιείται από κτηνίατρους με αντιλυσσικά εμβόλια 
εγκεκριμένα από τον Εθνικό Οργανισμό Φαρμάκων, σύμφωνα με τις οδηγίες χρήσης του 
παρασκευαστή’ προκύπτει η άμεση ανάγκη για πρόσληψη ενός κτηνιάτρου διάρκειας 
δύο (2) μηνών, ως μοναδικού υπεύθυνου σύμφωνα με την νομοθεσία, που θα 
αναλάβει την συνολική διαχείριση σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία, την 
καταγραφή των βιβλιάριων εμβολιασμών και κυρίως των εμβολιασμό (με χρήση των 
κατάλληλων σκευασμάτων) κατά της λύσσας, των αδέσποτων σκύλων που ο Δήμος 
Βέροιας έχει έως σήμερα περισυλλέξει καθώς και αυτών που θα περισυλλέξει.”   

Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
για την έγκριση ή μη πρόσληψης του πιο πάνω προσωπικού με σχέση εργασίας ιδιωτικού 
δικαίου ορισμένου χρόνου (2 μηνών) για την αντιμετώπιση πρόσκαιρων αναγκών  των 
δημοτικών υπηρεσιών. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
 Κορωνάς: Έναν κτηνίατρο ο οποίος θα εξυπηρετήσει όχι μόνο τις ανάγκες του 
Δήμου Βέροιας του Καποδιστριακού αλλά θα πάει και στα χωριά. 



 Τσιούντας: Ρώτησε ο κ.Γκαμπέσης σε ποιον θα κάνει μήνυση κάποιος που 
δαγκώθηκε από ένα σκύλο αδέσποτο στο Δήμο Βέροιας. Εσείς θα μας πείτε ως 
υπεύθυνος αντιδήμαρχος ή να μας πει ο Δήμος, να απαντήσει ο Δήμος στους πολίτες 
ποιός είναι υπεύθυνος για να κάνει μήνυση κάποιος που θα δαγκωθεί από σκύλο, να 
ξέρουμε. Ο Δήμος είναι υπεύθυνος κ.Κορωνά.  
 Κορωνάς: Να σας απαντήσω, αν και είμαστε εκτός θέματος.  

Ο Δήμος είναι υπεύθυνος για την περισυλλογή των αδέσποτων, εκεί σταματάνε οι 
αρμοδιότητες του Δήμου, από εκεί και έπειτα όποιος θέλει να κάνει μήνυση, την 
κατηγορία και τον υπαίτιο θα την προσδιορίσει ο εισαγγελέας.  
 Μελιόπουλος: Εγώ αυτό που θα ήθελα να ρωτήσω γιατί ομολογώ ότι δεν το 
κατάλαβα, άλλα λέει η Περιφέρεια άλλα λέει ο Δήμος, κι αντιλαμβάνομαι ότι οι δημότες 
βρίσκονται σε ένα μπαλάκι μεταξύ ποιός έχει την αρμοδιότητα.  

Για τον αντιλυσσικό εμβολιασμό ο Δήμος ή η Αντιπεριφέρεια είναι υπεύθυνη; 
Δεύτερον, μετά τους δυο μήνες τί θα γίνει; Θα αντιμετωπιστεί το πρόβλημα σε δυο μήνες;  

Τρίτον, εφόσον προσλαμβάνεται ο κτηνίατρος για αντιλυσσικό εμβολιασμό, 
υπάρχουν τα λεφτά για την προμήθεια των εμβολίων; 
 Κορωνάς: Να ξεκινήσω από το τελευταίο για τα λεφτά. Τα λεφτά υπάρχουν, 
υπάρχει κονδύλιο στον προϋπολογισμό το οποίο έχουμε περάσει, το έχουμε ψηφίσει κι 
είναι μου φαίνεται στα 15.000,00€ κτηνιατρικό υλικό.  

Μετά τους δυο μήνες θέλουμε να πιστεύουμε ότι ο μεγαλύτερος όγκος των 
αδέσποτων που υπάρχει στη Βέροια θα έχει εμβολιαστεί. Από εκεί και έπειτα υπάρχουν 
κι οι κτηνίατροι της Περιφέρειας οι οποίοι υποκαθιστούν το δικό μας ρόλο επειδή δεν 
έχουμε κτηνιατρική υπηρεσία σα Δήμος.  

Για το πρώτο που ρωτήσατε, ποιός είναι υπεύθυνος. Ο Δήμος είναι υπεύθυνος για 
την περισυλλογή, με την καθοδήγηση του κτηνιάτρου. Ο νόμος λέει, όπου δεν υπάρχει 
κτηνίατρος στους Δήμους αντικαθίσταται από την Περιφέρεια. Η Περιφέρεια αυτή τη 
στιγμή, το έχω πει κι άλλη φορά, έχει πέντε κτηνιάτρους, δεν μπορεί να μας δώσει 
κανέναν, είμαστε μόνοι μας. Το μόνο που έκανε ήταν να μας δώσει κάποιες οδηγίες. 
Πήγε στον πρώην χώρο του κυνοκομείου και έδωσε κάποιες οδηγίες στους υπαλλήλους, 
αυτό έκανε. Από εκεί και έπειτα, σας λέω και πάλι ότι είμαστε μόνοι μας, έχουμε δυο 
υπαλλήλους, όχι κυνοκόμους, της καθαριότητας, οι οποίοι ειδικεύτηκαν στην πράξη και 
πρέπει με αυτό να εμβολιάσουμε και να περισυλλέξουμε έναν όγκο σκυλιών ο οποίος 
είναι πολύ μεγάλος.  

Για τα δραστικότερα θα πρέπει να υπάρχουν και ανάλογες αποφάσεις από τα 
ανωτέρω κλιμάκια.  Και σας είπα και πάλι, η θανάτωση γίνεται μόνο με απόφαση του 
κτηνιάτρου της Περιφέρειας, δεν μπορεί ο Δήμος Βέροιας να θανατώσει το σκυλί, ούτε 
να τα μαντρώσει,. Να κάνουμε τι; Να κινηθούμε παράνομα; Τι να κάνουμε εμείς άλλο; 
Αυτό που κάνουμε αυτή τη στιγμή να πάρουμε κτηνίατρο, είναι στα πλαίσια των 
αρμοδιοτήτων μας.  
 Κοστογλίδου: Στο εισηγητικό αναφέρεται ότι είναι άμεση ανάγκη, αλλά σε πόσο 
χρονικό ορίζοντα εκτιμάτε ότι θα υλοποιηθεί η απόφαση αυτή της πρόσληψης και από 
πότε χρονικά θα προσληφθεί και για δυο μήνες κι αν έχετε κάνει ήδη κάποια προεργασία 
γι’ αυτό το θέμα.  
 Κορωνάς: Η πρόσληψη θα γίνει άμεσα, θα γίνει με απόφαση Δημάρχου, από τη 
στιγμή που θα περάσει από το Δ.Σ. Το θέμα είναι ότι εμείς ψάξαμε να βρούμε κάποιο 
κτηνίατρο που θα μπορεί να είναι στον πρώην χώρο του κυνοκομείου γενικότερα και να 
γυρνάει στη Βέροια, ο οποίος δε θα έχει τόσο πολύ μεγάλες επαγγελματικές υποχρεώσεις 
επειδή έχει ένα δικό του κτηνιατρείο. Εκεί εστιάσαμε την έρευνά μας.  

Υπάρχουν δυο-τρεις τέτοιες περιπτώσεις, τις εξετάζουμε, αλλά αυτό θα γίνει πολύ 
άμεσα, γιατί χρειαζόμαστε άμεσα τον κτηνίατρο για δύο λόγους. Ένας είναι να 
εμβολιάσει τα σκυλιά που υπάρχουν πέριξ της Βέροιας και ο άλλος είναι να εμβολιάσει 
όποια σκυλιά υπάρχουν και να τα ελέγξει κτηνιατρικά μέσα στον παλιό χώρο του 
κυνοκομείου, γιατί το κυνοκομείο, πρέπει να το πούμε κι αυτό, δεν είναι ένας χώρος που 



είναι ξενοδοχείο ζώων. Είναι ένας χώρος ο οποίος πρέπει να μπαίνουν τα ζώα, να 
περιθάλπονται και να φεύγουν μετά από κάποιο χρονικό διάστημα σύντομο.  
 Σοφρόνωφ: κ.Κορωνά, στο καταφύγιο εργάζονται δύο κυνοκόμοι. Πόσα 
αδέσποτα φιλοξενούνται, για πόσο διάστημα μπορούν να φιλοξενηθούν, τί αλλαγές 
έχουμε την τελευταία διετία όσον αφορά τον όγκο των αδέσποτων; 
 Κορωνάς: Εργάζονται τρεις κυνοκόμοι, δεν είναι κυνοκόμοι, είναι υπάλληλοι της 
καθαριότητας που είχαν αποσπαστεί σ’ εκείνο το χώρο.  

Τον ακριβή αριθμό θα σας τον πω στο επόμενο Δ.Σ. για να είμαι 100% σίγουρος. 
Κοιτάξτε, ο νόμος λέει πάνω από πέντε εβδομάδες πρέπει να φεύγουν, θεωρώ ότι αυτό 
γίνεται, και πιστεύω ότι γίνεται.  

Από εκεί κι έπειτα θα πρέπει ο κτηνίατρος που θα προσλάβουμε με αυτή τη 
διαδικασία, να ελέγξει αν πράγματι αυτό συμβαίνει, να γίνουν βιβλιάρια ζώων όσα δεν 
έχουν γίνει και να γίνει κι επανένταξή τους αυτών που πρέπει να γίνουν, γι’ αυτό θέλουμε 
και τον κτηνίατρο, δηλαδή η λειτουργία του κτηνιάτρου αυτού θα είναι διττή, θα είναι και 
για τον εμβολιασμό αλλά θα είναι και για να εξυπηρετήσει κάποιες ανάγκες οι οποίες 
έπρεπε να υπάρχουν ας το πω έτσι.  
 Αγγέλογλου: Οι οκτώ υπάλληλοι που δουλεύουν στο κυνοκομείο για τα ωράριά 
τους ποιος είναι υπεύθυνος; Έχετε πάει στο κυνοκομείο και γιατί έχετε απαγορεύσει από 
ό,τι ξέρω την προσέλευση των φιλοζωικών σωματείων; 
 Κορωνάς: Οι υπόλοιποι που αναφέρεστε κ.Αγγέλογλου από ό,τι ξέρω και είναι 
σίγουρο αυτό, είναι πεντάμηνα, είναι με την κοινωφελή εργασία τα οποία τελειώνουν 19 
Απριλίου. Η απαγόρευση, λοιπόν δεν υπάρχει, το είπα και στην κα Σοφρόνωφ, δεν 
υπάρχει ούτε κυνοκομείο, ούτε καταφύγιο, αυτή τη στιγμή το χρησιμοποιούμε ως χώρο 
περισυλλογής λυσσύποπτων ζώων και γι’ αυτό το λόγο απαγορεύεται η είσοδος στον 
οποιοδήποτε, γιατί δεν μπορούμε να διακινδυνεύσουμε την υγεία κανενός.  
 Σοφρόνωφ: Από όλη τη συζήτηση έτσι όπως εξελίχθηκε και γενικεύεται θέλω να 
πω, εμάς μας φαίνεται αδιανόητο Πρόεδρε να μη γνωρίζει σήμερα ο υπεύθυνος 
αντιδήμαρχος, όταν εδώ έχουν έρθει και έχουν συζητηθεί πάμπολλες φορές ζητήματα που 
αφορούν αδέσποτα, έχουν δοθεί στη δημοσιότητα ένα σωρό ανακοινώσεις, να μη 
γνωρίζει την ώρα που προτείνει την πρόσληψη ενός κτηνίατρου με δίμηνο, τί φιλοξενεί 
το καταφύγιο, πόσο έχει αυξηθεί ο όγκος των αδέσποτων την τελευταία τριετία και να 
μην εισηγείται κάποια μόνιμη λύση για το συγκεκριμένο ζήτημα.  

Είναι ένα ζήτημα υπαρκτό αγαπητοί μου συνάδελφοι, έχει πρόβλημα η πόλη και 
μακριά από εμάς κ.Κορωνά η λογική που βάλατε, να θανατώσουμε, να κάνουνε 
ευθανασία, μακριά, αλλά δεν μπορούμε να κλείσουμε τα μάτια, πραγματικά, και στα 
μείζονα προβλήματα που αντιμετωπίζει ένα πολύ μεγάλο κομμάτι των συνδημοτών μας 
από επιθέσεις αυτών των αδέσποτων και δεν είναι μόνο οι πρωινοί είναι και οι 
απογευματινοί, σε ένα μικρό παιδάκι στην περιοχή του γηπέδου, άρα δεν μπορείτε ως 
δημοτική αρχή να κλείνουμε τα μάτια σε ένα υπαρκτό διαχρονικά πρόβλημα το οποίο αν 
θέλετε και εξαιτίας της κρίσης έχει οξυνθεί, γιατί πολλοί που είχαν αδέσποτα τα έχουν 
τώρα αφήσει γιατί δεν μπορούν να τα ταΐσουν.  

Το θεωρώ αδιανόητο πραγματικά όταν η πόλη έχει ένα πρόβλημα, οι δημότες της 
έχουν ένα πρόβλημα, να λέμε ότι εδώ δεν μπορούμε τίποτα άλλο να κάνουμε, θα κάνουμε 
το εμβόλιο, θα έρθει κι ο κτηνίατρος δυο μήνες και από εκεί και πέρα η Περιφέρεια ας 
βγάλει τα μάτια της.  

Με βάση αυτές τις ανάγκες λοιπόν που υπάρχουν σήμερα και τις έχει καταγράψει 
η δημοτική αρχή, εμείς θεωρούμε ότι ένας κτηνίατρος για δυο μήνες είναι γελοιότητα. 
Τρεις υπάλληλοι με την κοινωφελή, πέντε, πόσοι είναι, οι οποίοι είναι πεντάμηνο και σε 
δυο μήνες λήγει, είναι αδιανόητο. Δυο κυνοκόμοι, τρεις, οι οποίοι δεν είναι κυνοκόμοι 
και είναι καθαριότητα και τους αποσπάσαμε γιατί εκεί είχαμε ανάγκη, είναι αδιανόητο. 
Εδώ χρειάζεται μόνιμη σταθερή λύση και να κοιτάξει ο Δήμος τί σημαίνει αυτό και τί 
μέτρα θα πάρει σ’ αυτή την κατεύθυνση, δεν μπορεί όλα να γίνονται εθελοντικά, 
περιστασιακά, στο φιλότιμο του καθένα.  



Πέρα από προχειρότητα, αν θέλετε εμείς το ξέρουμε, είναι και πολιτική επιλογή, 
γιατί αυτά τα ζητήματα έτσι πρέπει να λύνονται, φέρνετε κι άλλα  παρακάτω με 
εθελοντισμούς, συνεταιρισμούς και δεν ξέρω εγώ τί άλλο. Δε λύνονται όμως έτσι, 
σημαίνει ότι έτσι προχωρούσαν τόσα χρόνια και γίνονται χειρότερα.  

Με αυτήν την έννοια εμείς αυτό το δίμηνο το θεωρούμε πέρα από γελοιότητα και 
εκμετάλλευση του κτηνιάτρου ο οποίος θα έρθει να βγάλει έναν όγκο δουλειάς άρον-
άρον και βία-βία, εμείς θεωρούμε ότι χρειάζεται μόνιμη πρόσληψη, με προσωπικό, να 
γίνουν όλες οι απαραίτητες ενέργειες, να γίνει κυνοκομείο για να ξέρουμε ότι είναι 
κυνοκομείο και δεν είναι οτιδήποτε άλλο. Με αυτήν την έννοια δεν μπορούμε να 
στηρίξουμε την πρόταση η οποία γίνεται γιατί ούτε κοντά ποδάρια δεν έχει. 
 Αγγέλογλου: Κυνοκομείο, οκτώ υπάλληλοι, τρεις της καθαριότητας και πέντε 
προσληφθέντες με πρόγραμμα, θα πρέπει να απαντήσετε κ.Κορωνά τί κοστίζουν αυτοί οι 
υπάλληλοι, εκτός από αυτό πρέπει να απαντήσετε κι από προϋπολογισμό, για να μην 
ψάχνουμε είτε τώρα είτε στην επόμενη συνεδρίαση, τί κοστίζει τελικά αυτό το 
κυνοκομείο.  

Πολλές φορές έχουμε ακούσει ότι δεν έχουμε υπαλλήλους για εκεί, δεν έχουμε 
υπαλλήλους για παραπέρα, δεν έχουμε υπαλλήλους για να καθαρίσουμε την πλατεία 
Ωρολογίου, δεν έχουμε υπαλλήλους για να φροντίσουμε τα σχολεία, να κλείσουμε τις 
τρύπες στους δρόμους και ξαφνικά βρίσκουμε οκτώ υπαλλήλους για το κυνοκομείο και 
θέλουμε να προσλάβουμε και ένα κτηνίατρο. Τι φροντίζουμε; τα ανθρώπινα δικαιώματα 
των σκύλων ή τα σκυλίσια δικαιώματα των ανθρώπων; κ.Κορωνά σε εσάς απευθύνομαι.  

Νομίζω κύριοι ότι έχετε αγκιστρωθεί στις πελατειακές σχέσεις που σας έφεραν 
τόσο γλυκά στην εξουσία, έχετε παρατήσει τη διοίκηση και το μόνο που σκέφτεστε είναι 
να ξαναβγείτε ξανά, να επανεκλεγείτε, η λογική τα λέει αυτά, δεν εξηγείται διαφορετικά, 
είναι δυνατόν να φέρεστε έτσι;  
 Γκαμπέσης: Καταρχήν Πρόεδρε συμφωνώ με την πρόσληψη κτηνιάτρου, 
κτηνιάτρων, με την αναβάθμιση με κάθε τρόπο όλου του συστήματος αυτού που έχει να 
κάνει με την περίθαλψη των σκυλιών και τη διαφύλαξη της ακεραιότητας των 
συμπολιτών μας και θα το ψηφίσω.  

Όμως όλα αυτά μας οδηγούν πριν από κάμποσα χρόνια που τα λεφτά έρεαν 
άφθονα σε όλους τους Δήμους για καθετί που μπορούσε να φανταστεί κάποιος. Σήμερα 
πρέπει να γίνουμε ρεαλιστές, πρέπει να ξέρουμε τί πραγματικά έχει ανάγκη ο τόπος κι αν 
μπορούμε να το υπηρετήσουμε να το υπηρετούμε.  

Θεωρώ ότι είναι ένα πολύ μεγάλο θέμα που έχει πολύ μεγάλο παρελθόν. 
Απασχολεί πολλούς συμπολίτες μεταξύ αυτών είναι παιδιά και ηλικιωμένοι οι οποίοι 
έχουν υποστεί πολλές φορές επιθέσεις από σκυλιά. Από την άλλη υπάρχουν και πολλοί 
που τα υπερασπίζονται, οι οποίοι μπορεί να έχουν δίκιο κι αυτοί όμως ένα είναι σίγουρο, 
ότι δεν πρόκειται να γίνει τίποτα το ουσιαστικό όσες και να γίνουν οι παρεμβάσεις, διότι 
και πριν δέκα χρόνια τα ίδια συζητούσαμε και μετά από δέκα χρόνια τα ίδια θα συζητάμε. 
Τα σκυλιά στη Βέροια θα πολλαπλασιάζονται λόγω ανικανότητας της δημοτικής αρχής, 
λόγω ανυπαρξίας νόμων ικανών που να δίνουν λύσεις και βέβαια λόγω της αδυναμίας 
των σωματείων και των ζωόφιλων να κατανοήσουν ότι έχουν ανάγκη να κυκλοφορούν 
ελεύθεροι οι πολίτες και τα παιδιά. Το συντονισμό για να μην υπάρξουν προβλήματα τον 
έχει μόνο η δημοτική αρχή. Πρέπει να γίνει άμεση συνεννόηση με τα φιλοζωικά 
σωματεία ώστε τα σκυλιά να μην πολλαπλασιάζονται, το κόστος στη δημοτική αρχή να 
μην είναι μεγάλο και τέλος πάντων να υπάρχει μια συνύπαρξη αυτών των δύο φορέων.  

Σήμερα το Δ.Σ. μιλάει για τη λύσσα. Όταν πριν τέσσερεις-πέντε μήνες είχα 
αναφερθεί στη λύσσα επειδή είχα διαβάσει σε blogs και σε εφημερίδες για τη λύσσα, 
όρμηξε η Δήμαρχος και άλλοι συνάδελφοι να με φάνε, πώς θέτω τέτοια θέματα και γιατί 
τα θέτω αυτά τα θέματα, δεν ξέρω ποιοί το θυμάστε, εγώ όμως αν ψάξετε στα πρακτικά 
θα το βρείτε και είμαι σίγουρος ότι θα το βρείτε.  

Κύριοι της δημοτικής αρχής πρέπει να λαμβάνετε σοβαρά αυτά που λέει η 
αντιπολίτευση, διότι αν τα λαμβάνετε σωστά και στο timing το σωστό, η σημερινή 



κουβέντα θα γινόταν πριν δυο-τρεις μήνες και επομένως θα προλαβαίναμε. Θεωρώ να 
κάνουμε υπομονή κανά δίμηνο ώστε μετά από ένα δίμηνο τουλάχιστον  να είμαστε 
χαρούμενοι αυτοί που θα ατυχήσουμε να μας δαγκώσουν τα σκυλιά ότι δε θα πάθουμε 
και λύσσα από πάνω. Αυτά είναι τα χάλια μας. 
 Γιαννουλάκης: Θεωρώ Πρόεδρε ότι το θέμα είναι πάρα πολύ σοβαρό και η 
δημοτική αρχή το βλέπει πολύ επιφανειακά και πολύ επιπόλαια.  

Θα σας πω μόνο ένα νούμερο: ένα σκυλί σε δύο χρόνια γεννώντας δύο φορές το 
χρόνο, ξέρετε πόσο θα πολλαπλασιαστούν; Πόσο θα αυξηθούν; Πεντακόσια έντεκα 
σκυλιά από ένα σκυλί μέσα σε δύο χρόνια, από αυτά που θα γεννήσει και από αυτά που 
θα γεννήσουν αυτά που θα γεννήσει, άρα το πρόβλημα είναι να στειρώνονται από την 
αρχή. Μόνο έτσι θα μπορέσουμε να περιορίσουμε τον αριθμό των αδέσποτων.  

Η κατάσταση έχει φτάσει στο απροχώρητο. Δεν μπορεί να διαιωνίζεται πλέον. 
Ναι στην προστασία των αδέσποτων κι εγώ είμαι φιλόζωος, αλλά θα πρέπει να υπάρχει 
και η ίδια ευαισθησία και στους ανυποψίαστους πολίτες που καθημερινά διαβάζουμε 
κρούσματα στην πόλη μας και οδηγούνται στο νοσοκομείο. Συζητούσα με έναν γιατρό 
του νοσοκομείου, πάρα πολλά κρούσματα επισκέπτονται πολύ τακτικά το νοσοκομείο. 
Νομίζω ότι θα πρέπει να το δούμε περισσότερο σοβαρά αυτό το θέμα για να μην υπάρχει 
αυτή η κατάσταση η οποία ντροπιάζει και την πόλη μας, μες την πλατεία του  
Δημαρχείου να ξαπλώνουν αμέριμνα τα αδέσποτα.  
 Τσιούντας: Εγώ αυτό που θέλω να πω είναι και η δικαιολόγηση της ψήφου. Θα 
απέχω από την ψηφοφορία αυτή, γιατί συζητώντας για την πρόσληψη κτηνιάτρου, η 
συζήτηση πήγε σε κυνοκομείο, σε καταφύγιο και δεν ξέρω ακόμα πώς λέγεται.  

Έξι χρόνια η δημοτική αρχή και δεν κατάφερε ούτε ονομασία να δώσει σ’ αυτόν 
το χώρο, άρα λοιπόν πρέπει να ξεκαθαρίσουμε με το κυνοκομείο γιατί πρέπει να έχει 
κυνοκομείο ο Δήμος, να έχει άδεια για κυνοκομείο και να μη συζητούμε εδώ και 
γράφονται στα πρακτικά πράγματα για τα οποία δεν είμαστε νόμιμοι. Αν κάποιος τα 
διαβάσει, πολύ εύκολα θα καταλάβει ότι δε συζητάμε για νόμιμα πράγματα. Γι’ αυτό θα 
απέχω της ψηφοφορίας και προτρέπω να κάνουμε προσπάθειες γιατί το θέμα είναι πολύ 
σοβαρό. Ακούσατε ένα παράδειγμα που είπε ο κ.Γιαννουλάκης να δοθεί λύση με το 
κυνοκομείο, να πάρουμε κυνοκόμους και κτηνιάτρους για να μπορούν να στειρώνονται 
τα σκυλιά από την αρχή. 
 Δήμαρχος: Προσπαθώ να μην διακόπτω και να μην παρεμβαίνω, για τη συζήτηση 
όμως, να πω ότι επειδή όλοι βλέπουμε το χώρο μας, την πόλη μας και καλά κάνουμε, 
είναι ένα ζήτημα πανελλαδικό. Είναι ένα ζήτημα το οποίο αφορά όλες τις πόλεις και 
όλους τους νομούς της χώρας και βέβαια έχει οξυνθεί πάρα πολύ τον τελευταίο καιρό 
παντού και εξαιτίας της κρίσης, διότι ασυνείδητοι άνθρωποι αφήνουν τα οικόσιτα στο 
δρόμο χωρίς να είναι στειρωμένα γιατί δεν μπορούν πια να τα θρέψουν.  

Είναι ένα φαινόμενο της κρίσης. Οφείλουμε να είμαστε ψύχραιμοι και να το 
αντιμετωπίσουμε στο μέτρο του δυνατού με τον καλύτερο δυνατό τρόπο. 
 Κορωνάς: Το θέμα σήμερα δεν έχει να κάνει με το κυνοκομείο, έχει να κάνει με 
την πρόσληψη κτηνιάτρου για τις ανάγκες της λύσσας. Αυτός ο κτηνίατρος που θα 
προσληφθεί, η υπηρεσία του θα είναι να εμβολιάσει όλα τα σκυλιά, να τα επισημάνει 
όσον αφορά τον εμβολιασμό κατά τη λύσσας, θα κάνει τα βιβλιάριά τους και όλα τα 
υπόλοιπα.  

Κα Σοφρόνωφ, όλη η τοποθέτησή σας επάνω στο χώρο πρέπει να ονομάζεται 
καταφύγιο και πρέπει να είναι στη Βέροια είναι ολόσωστη, απλά αυτή τη στιγμή το θέμα 
αυτό δεν αφορά τη λειτουργία του κυνοκομείου, του καταφυγίου, του χώρου αυτού. 
Όπως πολύ καλά γνωρίζετε και ειπώθηκε από τον κ.Τσιούντα γι’ αυτό το λόγο δεν τον 
ονοματίζω, αυτή τη στιγμή δεν υπάρχει κυνοκομείο στο Δήμο Βέροιας, δεν υπάρχει 
καταφύγιο, υπάρχει ένας χώρος ο οποίος βρίσκεται σε εκκαθάριση κι όταν λέω 
εκκαθάριση δεν εννοώ εκκαθάριση των σκυλιών με τον τρόπο που μπορεί να τον 
παρεξηγήσει κάποιος. Στόχος μας κι αυτό θα γίνει, να είστε σίγουροι είναι να 
λειτουργήσει όπως πρέπει να λειτουργήσει νόμιμα και τεχνικά ένα καταφύγιο ζώων 



σύμφωνα με αυτά που επιβάλλει ο νόμος. Από εκεί κι έπειτα αυτό στην παρούσα φάση 
δεν μπορεί να γίνει με τις υπάρχουσες εγκαταστάσεις στο χώρο αυτό, θα έρθει θέμα στο 
Δ.Σ. όσον αφορά την άδεια ιδρύσεως του καταφυγίου ζώων Βέροιας, αλλά αυτό δεν είναι 
της παρούσης. Το θέμα σήμερα που συζητούμε είναι η πρόσληψη διμήνου για κτηνίατρο 
ο οποίος θα αναλάβει τον αντιλυσσικό εμβολιασμό.  
 Αγγέλογλου: Μιλάμε για το κυνοκομείο, για τη λύσσα, να πούμε κάτι και για τις 
αλεπούδες. Όταν η αλεπού φεύγει το πρωί από τη φωλιά της, τη ρωτάνε τα αλεπουδάκια, 
πού θα συναντηθούμε μαμά; Και λέει, στο γουναράδικο παιδιά.  

Ο κ.Κορωνάς θέλει να μας πει ότι δουλεύουν οκτώ υπάλληλοι, ετοιμαζόμαστε να 
προσλάβουμε ακόμη ένα και το καταφύγιο, κυνοκομείο, ντεπόζιτο, με τον αυτόκαυστο 
εκεί, δεν έχει νομική υπόσταση. Κι αντί να ελαφρύνει την υπόθεση αφήνοντας τους 
εθελοντές ζωόφιλους να πάνε στο κυνοκομείο, περί άλλων τυρβάζει και μάλλον θα 
συναντηθεί κι αυτός με τις αλεπούδες στο δικαστήριο όπως οι προκάτοχοί του.  
 Καγκελίδης: Επειδή το θέμα έχει δυο σκέλη, για να μην είναι μισό, ταυτόχρονα 
πρέπει να γίνει τροποποίηση του προϋπολογισμού, γιατί δε θα μπορέσουμε να κάνουμε 
τίποτα, είναι ταυτόχρονα πρόσληψη και αναμόρφωση προϋπολογισμού. Είναι από τον 
κωδικό που αφορά προμήθεια διατροφικής-θεραπευτικής τροφής, είναι πάνω από τον 
κωδικό που αφορά πάλι το ίδιο αντικείμενο.  

Είναι το θέμα  για τις τακτικές αποδοχές και τις εργοδοτικές εισφορές του 
κτηνιάτρου. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με τις εισηγήσεις της Δημάρχου και του αντιδημάρχου 
Αντωνίου Καγκελίδη; 

Μέλη: Ναι 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ και Γ.Μελιόπουλος. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Τσιούντας απείχε από την ψηφοφορία του παραπάνω 

θέματος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 21-2-2013 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Το από 21-2-2013 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αντωνίου Καγκελίδη. 
3.- Την αιτιολογική έκθεση του Τμήματος Προγραμματισμού του Δ. Βέροιας. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος 
δράσης του Δήμου έτους 2013, για τη δημιουργία και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
5.- Το με αρ. πρωτ. 43220/19-12-2012 έγγραφο του τμ. Κτηνιατρικής, της Δ/νσης 
Αγροτικής Οικονομίας και Κτηνιατρικής της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας. 
6.- Το με αρ.πρωτ. Υ1/Γ.Π.οικ./0300/28-1-2013 έγγραφο της Δ/νσης Δημόσιας Υυγιεινής 
του Υπ.Υγείας. 
7.- Την υπ’ αριθ. 31575/13-9-1999 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. 
8.- Την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού προκειμένου να 
αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας των υπηρεσιών του Δήμου μας, οι 
οποίες αφορούν ειδικότερα τον εμβολιασμό κατά της λύσσας, όλων των αδέσποτων 
σκύλων του Δ.Βέροιας.  
9.- Ότι στον Ο.Ε.Υ. του Δήμου μας προβλέπονται συνολικά (320) θέσεις προσωπικού με 
σχέση εργασίας ΙΔΟΧ διαφόρων ειδικοτήτων. 
10.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2013 και στους Κ.Α. 20/6041.001 
«Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά 
επιδόματα)» και 20/6054 «Εργοδοτικές εισφορές» υπάρχουν γραμμένες οι σχετικές 
πιστώσεις. 
11.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
12.- Τις διατάξεις  των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/10, του άρθρου 206 του Ν. 
3584/2007, του άρθρου 12 του Ν. 4071/2012, των άρθρων 28 και 21 του Ν.2190/1994, 
όπως συμπληρώθηκε και ισχύει με την παρ. 7 του άρθρου 5 του Ν. 2527/1997, του 
άρθρου 206 παρ.1 ΚΚΔΚΥ, των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  και 



του άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού 
των Δήμων και κοινοτήτων».  

Αποφασίζει 
 

Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα 
που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Κατά Πλειοψηφία:  
1) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2013,  ως εξής: 
Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού κεφαλαίου (Κ.Α. 9111) 

ποσό 3.300,00€ από τον Κ.Α. 20/6693.002 με τίτλο «Προμήθεια διατροφικής-
θεραπευτικής τροφής» και ενισχύει τις πιστώσεις με Κ.Α.: α) 20/6041.001 και τίτλο 
«Τακτικές αποδοχές (περιλαμβάνονται βασικός μισθός, δώρα εορτών, γενικά και ειδικά 
επιδόματα)» με ποσό 2.500,00€ από ίδια έσοδα και β) 20/6054 και τίτλο «Εργοδοτικές 
εισφορές» με ποσό 800,00€ από ίδια έσοδα. 

2) Εγκρίνει την τροποποίηση του Ετησίου Προγράμματος Δράσης Δήμου 
Βέροιας, έτους 2013.  

3) Διαπιστώνει την αναγκαιότητα πρόσληψης ενός (1) Κτηνιάτρου, με σχέση 
εργασίας Ιδιωτικού Δικαίου Ορισμένου Χρόνου δύο (2) μηνών, προκειμένου να 
αντιμετωπισθούν πρόσκαιρες ανάγκες λειτουργίας του Τμήματος Αγροτικής Παραγωγής 
του Δήμου Βέροιας, ως μοναδικός υπεύθυνος σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία, για 
την εφαρμογή και διαχείριση του προγράμματος Επιτήρησης και Καταπολέμησης της 
Λύσσας. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  76 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ Ασλάνογλου  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Α. Βοργιαζίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-02-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Βασιάδης 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 
 
 
 


